To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-EQBAL INVESTMENT COMPANY LTD Date: 19-10-2023 11:36:55 AM Subject: Disclosure	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الإقبال للاستثمار التاريخ: 19-10-2023 AM 11:36:55 الموضوع: افصاح
The decision to invite the ordinary general assembly of Al-Eqbal Investment Company to meet to approve the company's budget for the year 2021, as coordination was made with the General Controller of Companies, and the meeting will be on 6/11/2023 at 1:00 am in the afternoon via visual and electronic communication (ZOOM).	قرار دعوة الهيئة العامة العادية لشركة الإقبال للإستثمار للانعقاد لإقرار ميزانية الشركة للعام 2021 حيث تم التنسيق مع مراقب عام الشركات على ان يكون الإجتماع بتاريخ (2023/11/6 الساعة الواحدة ظهرا عبر وسيلة الإتصال المرئي والإلكتروني (ZOOM)
03-10-2023	03-10-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Yacoub Yousef Hasan Rashed	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Yacoub Yousef Hasan Rashed